

Protokoll 6 - Styrelsemöte SPF Konvaljen, Folkets Hus

1 oktober 2024 kl 10-12-30

Närvarande: Torbjörn Nordström, Anna-Britta Wallner, Lilian Östman, Ulla-Karin Enbom samt Lisa Bengtsson-Hansson. Gäst Hasse Söderström.

1. Öppnande

Ordförande öppnar mötet genom att speciellt hälsa Hasse Söderström välkommen.

Hasse Söderström, som tidigare varit engagerad i Konvaljens Aktivitetsgrupp, samt representant i KPR, tillika representant för SPF Konvaljen i Distriktets Resesamordnargrupp, hade bjudits in med anledning av att han kontaktat ordförande avseende vissa frågeställningar som initierats av honom.

Representant i KPR

Hasse S ifrågasatte varför han inte längre kallades till möten med KPR (Kommunala Pensionärsrådet) som Representant för SPF Konvaljen.

Svar:

På styrelsemötet den 16 april 2024 valdes Lilian Östman till föreningens äldreombud samt representant i KPR. Styrelsen fick i uppdrag att kontakta Hasse S för att meddela detta vilket olyckligtvis enligt Hasse S inte skett. Anledning till bytet var att styrelsen ville ha en styrelserepresentant i rådet för att få en enklare kommunikationsväg mellan kommunen och styrelsen.

Arrangera kryssningar

Hasse S meddelar att han och Birgitta S avsäger sig ansvaret att arrangera Julbordskryssning i december samt Alla hjärtans kryss (dansbandskryssning) i februari. Därmed är deras uppdrag i Distriktets Resesamordnargrupp avslutat. En av anledningarna till detta är att den kontakt som de haft med researrangören "Mickes resor" avbryts eftersom företaget avvecklar sin verksamhet nu i oktober. Ulla-Karin får i uppdrag att omgående meddela Distriktets Resesamordnargrupp detta så att de kan hitta ersättare om resorna ska genomföras.

Diskuterades även ansvaret för vattengympan som drivs i SPF Konvaljens regi. Hasse S förklarar upplägget. Kostnaden för vattengympan (lokal + ledare) fördelas mellan deltagarna. Ledare är Cecilia Persson men allt administrativt handhas av Hasse S.

2. Val av sekreterare samt justerare

Ulla-Karin valdes till sekreterare och Lilian till justerare

3. Dagordning

Dagordningen fastställdes.

4. Tidigare protokoll

Föregående protokoll godkändes.

5. Rapporter/Information

a. Ekonomisk rapport

Någon ekonomisk rapport redovisades inte. Konstaterades att det inte hänt så mycket sen förra styrelsemötet.

b. Övriga rapporter

-Lisa Andersson Studieförbundet Vuxenskolan är tillbaka efter sin semester och önskar kontakt kring vissa av våra tilltänkta aktiviteter. Ulla-Karin meddelar att hon haft en kontakt med Lisa om höstens samverkans-aktiviteter. Vi kommer att samverka kring Politikerdebatten samt Hela Hofors Historia.

-Lisa Hansson-Bengtsson har anslutit sig till aktivitetsgruppen och vi hälsar henne välkommen.

-Peter Asp kommer att vara ledig en tid från styrelseuppdrag och aktivitetsgruppen då han är upptagen av andra sysselsättningar. Vilket gör att vi söker en annan, helst manlig person, då män är i minoritet speciellt i aktivitetsgruppen.

6. Övriga frågor

-Diskuterades hur vi ska hantera aktiviteter som idag inte handhas av aktivitetsgruppen; Vattengympa, Boule, Golf, Yoga samt ev studiecirklar mm.

Bestämdes att alla aktiviteter som genomförs i SPF Konvaljens regi ska: 1. Först presenteras för styrelsen och få ett godkännande 2. All ekonomisk redovisning sker via föreningen 3. All marknadsföring sker via föreningen.

- Aktivitetsgruppen meddelar att Oktoberfesten den 10 oktober blir av, det är nu 58 personer anmälda intresset har varit stort.

I övrigt jobbar aktivitetsgruppen på enligt det föreslagna programmet för hösten. (Bilagor – folder samt tidschema)

-Fikaträffar i Hofors och Torsåker har genomförts. 12 personer i Torsåker uppskattat evenemang. Ett problem dock att vi ej har lokal fr o m november. Får jobba på att hitta alternativ. Fikaträffen i Hofors blev ingen succé endast 4 personer – en anledning kan ha varit att det var Surströmmingsresan samma dag – dålig planering, men vi gör ett nytt försök.

Ordföranden föreslår att aktivitetsgruppens medlemmar i mån av tid deltar på föreningens styrelsemöten för att bolla idéer och informera om vad som planeras för att vi ska få mer transparens i verksamheten.

-Anna-Britta meddelat att hon sett till att Konvaljens folder kommer att finnas tillgänglig på mässan i Gävle. Konvaljen kommer inte att ha någon bemanning där.

7. Avslutning

Mötet avslutas kl 12.30 . Bestämdes att tacka av Hasse och Birgitta Söderström för sitt engagemang i föreningen med en blomma. Anna-Britta får i uppdrag att ordna detta.

8. Nästa möte

Nästa styrelsemöte är den 29 oktober kl 10.00 på Folkets Hus.

Ulla-Karin Enbom
Skr

Torbjörn Nordström
Ordf

Lilian Östman
Justerare